



Tell Them From Me parent survey

ការស្រង់មតិមាតាបិតា ប្រាប់គេពីខ្ញុំ

Frequently Asked Questions (parents and carers)

សំណួរដែលសួរញឹកញយ (មាតាបិតានិងអ្នកថែទាំ)

មជ្ឈមណ្ឌលសម្រាប់ស្ថិតិនិង ការវាយតម្លៃអប់រំ (CESE)

1. តើការស្រង់មតិមាតាបិតាអំពីដៃគូក្នុងការសិក្សា គឺជាអ្វី?

ការស្រង់មតិមាតាបិតាអំពីដៃគូក្នុងការសិក្សា (Partners in Learning) គឺជាផ្នែកនៃការស្រង់មតិហ្វែរមែត្រីម៉ែត្រី (Tell Them From Me)។ ការស្រង់មតិមាតាបិតាជួយបកស្រាយនិងពង្រឹងទំនាក់ទំនងដ៏សំខាន់រវាងមាតាបិតាជាមួយនិងសាលារៀន។

ការស្រង់មតិនេះត្រូវបានរៀបចំឡើងដើម្បីវាស់វែង វាយតម្លៃ និងរាយការណ៍នូវការយល់ដឹងចេញពីទស្សនៈរបស់មាតាបិតា នៅក្នុងក្របខណ្ឌសាលារៀននិងក្របខណ្ឌប្រព័ន្ធ។ ការយកចិត្តទុកដាក់នៃការស្រង់មតិរបស់រដ្ឋ NSW នេះ គឺសំដៅលើសុខុមាលភាពរបស់សិស្ស ការចូលរួមពាក់ព័ន្ធ និងការអនុវត្តការបង្កាត់បង្រៀនដ៏មានប្រសិទ្ធភាព។

2. តើសំណួរប្រភេទអ្វីដែលនឹងសាកសួរដោយការស្រង់មតិ?

សំណួរនៃការស្រង់មតិគ្រប់ទៅលើការយល់ដឹងរបស់មាតាបិតា អំពីបទពិសោធន៍របស់កូននៅសាលារៀន ដោយមានរួមទាំងការបង្កាត់បង្រៀន ការប្រាស្រ័យទាក់ទង និងជំនួយរបស់សាលារៀនក្នុងការរៀនសូត្រនិងឥរិយាបថ។ ការស្រង់មតិនេះក៏មានគោលបំណងយល់ដឹងផងដែរនូវទស្សនៈរបស់មាតាបិតា អំពីសកម្មភាពនិងការអនុវត្តនៅផ្ទះដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការរៀនសូត្ររបស់កូន។

ការស្រង់មតិនឹងសួរមាតាបិតានូវសំណួរអំពី៖

មាតាបិតាមានអារម្មណ៍ទទួលបានការស្តារតម្លៃរ៉ាប់រង	មាតាបិតាទទួលបានដំណឹង	មាតាបិតាជួយដល់ការរៀនសូត្រនៅផ្ទះ
សាលារៀនគាំទ្រឥរិយាបថវិជ្ជមាន	សុវត្ថិភាព	ការរួមបញ្ចូល
ជម្រើសនៃការប្រាស្រ័យទាក់ទង	ការចូលរួមរបស់មាតាបិតានៅសាលារៀន	សាលារៀនជួយដល់ការរៀនសូត្រ

3. តើសាលារៀនត្រូវបានជ្រើសរើសឱ្យចូលរួមតាមវិធីណា?

ការស្រង់មតិនេះបើកទូលាយចំពោះសាលារដ្ឋទាំងអស់នៅក្នុងរដ្ឋ NSW ដោយគ្មានការគិតថ្លៃពីសាលារៀនទាំងនេះឡើយ។ សាលារៀនរបស់លោកអ្នកបានសម្រេចចិត្តចូលរួម។

4. តើការចូលរួមក្នុងការស្រង់មតិនេះនឹងផ្តល់ប្រយោជន៍យ៉ាងណាខ្លះចំពោះសាលារៀនរបស់កូនខ្ញុំ?

ការស្រង់មតិមាតាបិតាផ្តល់ឱ្យនាយកសាលារៀននិងមេដឹកនាំសាលារៀននូវទស្សនៈរបស់មាតាបិតាអំពីសាលារៀនរបស់កូន ព្រមទាំងការរៀនសូត្រនៅផ្ទះ។ ការប្រាស្រ័យទាក់ទងរវាងមាតាបិតានិងបុគ្គលិក សកម្មភាពនិងការអនុវត្តនៅផ្ទះ ព្រមទាំងទស្សនៈរបស់មាតាបិតាអំពីជំនួយរបស់សាលារៀនក្នុងការរៀនសូត្រនិងឥរិយាបថ ជួយកសាងរូបភាពត្រឹមត្រូវនិងត្រូវពេល ដែលសាលារៀនអាចប្រើសម្រាប់ការកែលម្អជាក់ស្តែង។

ទិន្នន័យដែលប្រមូលបានពីចម្លើយនៃការស្រង់មតិត្រូវបានប្រមូលផ្តុំយ៉ាងហោសបញ្ចូលទៅក្នុងរបាយការណ៍សម្រាប់មេដឹកនាំសាលារៀន។ បន្ទាប់មកនាយកសាលាអាចប្រើព័ត៌មាននេះដើម្បីជួយក្នុងការដឹងនូវបញ្ហាដែលកំពុងកើតមានឡើង និងផែនការសម្រាប់កែលម្អសាលារៀន។

5. តើការស្រង់មតិមាតាបិតាពាក់ព័ន្ធយ៉ាងណាដែរទៅនឹងការស្រង់មតិសិស្ស?

ការស្រង់មតិមាតាបិតាគឺជាការបំពេញបន្ថែមទៅនឹង Tell Them From Me ការស្រង់មតិសិស្សដែលកូនលោកអ្នកអាចត្រូវបានសុំឱ្យបំពេញរួចហើយ។ ការស្រង់មតិទាំងនេះធ្វើឡើង(ព្រមជាមួយនឹងការស្រង់មតិគ្រូបង្រៀន) ដើម្បីធានាថា សាលារៀនអាចយល់បាននូវទស្សនៈរបស់សិស្ស គ្រូបង្រៀន និងមាតាបិតា។

ដើម្បីទទួលបានព័ត៌មានបន្ថែមអំពីការស្រង់មតិនីមួយៗ សូមបើកអានរូបសៃនៃការស្រង់មតិ៖ <http://surveys.cese.nsw.gov.au/>

6. តើខ្ញុំត្រូវធ្វើអ្វីខ្លះដើម្បីចូលរួមក្នុងការស្រង់មតិនេះ?

ជាធម្មតា ការស្រង់មតិនេះត្រូវការពេល 15នាទី ហើយធ្វើតាមអនុញ្ញាតទាំងស្រុងតាមរយៈរូបសៃមានសុវត្ថិភាពមួយដែលធ្វើប្រតិបត្តិការដោយក្រុមហ៊ុនបង្កើតការស្រង់មតិ The Learning Bar។ លោកអ្នកអាចបំពេញការស្រង់មតិតាមកុំព្យូទ័រ, laptops, ipads, tablets និង smartphones។ លោកអ្នកនឹងទទួលបានការតភ្ជាប់មួយដើម្បីបំពេញការស្រង់មតិនៅផ្ទះ ឬមួយសាលារៀនរបស់កូនលោកអ្នកអាចមានកុំព្យូទ័រដើម្បីឱ្យលោកអ្នកអាចបំពេញការស្រង់មតិនេះក្នុងអំឡុងពេលម៉ោងសាលារៀន។ សាលារៀននឹងចែកជូនលោកអ្នកនូវការតភ្ជាប់នេះ ក្នុងអំឡុងត្រីមាសទី 3។

7. តើខ្ញុំចាំបាច់ត្រូវចូលរួមឬទេ?

អត់ទេ។ ការចូលរួមក្នុងការស្រង់មតិគឺជាជម្រើសរបស់លោកអ្នក។ នៅពេលដែលយើងសូមថ្លែងអំណរគុណជាខ្លាំងចំពោះចម្លើយរបស់លោកអ្នកក្តី ក៏លោកអ្នកអាចបញ្ឈប់ការស្រង់មតិនៅគ្រាណាមួយក៏បានដែរ បើលោកអ្នកគ្មានអារម្មណ៍កក់ក្តៅក្នុងអំឡុងពេលបំពេញការស្រង់មតិនេះ។ លោកអ្នកអាចរំលងសំណួរភាគច្រើននៅក្នុងការស្រង់មតិ។

8. តើសាលារៀននឹងអាចស្គាល់ដឹងរូបខ្ញុំ ឬកូនខ្ញុំ តាមរយៈចម្លើយរបស់ខ្ញុំដែរឬទេ?

បុគ្គលិកក្នុងសាលារៀននឹងមិនអាចស្គាល់ដឹងមាតាបិតាឬសិស្សណាមួយឡើយ តាមរយៈចម្លើយរបស់មាតាបិតានោះ។ បញ្ញត្តិគំនាបទិន្នន័យត្រូវបានអនុវត្តចំពោះកម្មវិធីកុំព្យូទ័រសម្រាប់ធ្វើរបាយការណ៍របស់សាលារៀន នៅពេលដែលចម្លើយមានចំនួនតិចជាងប្រាំ។

9. តើការវិភាគប្រភេទអ្វីដែលនឹងអនុវត្តចំពោះទិន្នន័យនៃការស្រង់មតិ?

នៅពេលដែលការស្រង់មតិត្រូវបានបំពេញរួចហើយ របាយការណ៍ទាំងឡាយត្រូវបានរៀបចំឡើង ហើយនៅក្នុងករណីភាគច្រើនសាលារៀននឹងទទួលបានរបាយការណ៍ទាំងនេះក្នុងរង្វង់ពេលបីថ្ងៃធ្វើការ។ មេដឹកនាំសាលារៀនអាចប្រើទិន្នន័យដើម្បីឱ្យយល់ដឹងកាន់តែប្រសើរនូវបទពិសោធន៍និងទស្សនៈរបស់មាតាបិតាអំពីសាលារៀនរបស់កូនគាត់។

ក្រសួងអប់រំនៃរដ្ឋ NSW តាមរយៈមជ្ឈមណ្ឌលសម្រាប់ស្ថិតិនិងការវាយតម្លៃអប់រំ (Centre for Education Statistics and Evaluation (CESE)), នឹងធ្វើការវិភាគទូទាំងរដ្ឋនូវទិន្នន័យនៃការស្រង់មតិ ដោយគូបផ្សំជាមួយនឹងទិន្នន័យសិស្សដែលមានមកហើយ និងដែលរក្សាទុកដោយក្រសួង ដោយមានរួមទាំងទិន្នន័យនៃការបំពេញការសិក្សាលទ្ធផលទាំងឡាយនិងជួយសាលារៀនទាំងអស់ឱ្យយល់ដឹងកាន់តែប្រសើរនូវទំនាក់ទំនងរវាងមាតាបិតាជាមួយនឹងការចូលរួមពាក់ព័ន្ធរបស់សិស្ស សុខុមាលភាពរបស់សិស្ស ការបង្ហាត់បង្រៀនដ៏មានប្រសិទ្ធភាព និងការរៀនសូត្ររបស់សិស្ស។

លទ្ធផលចេញពីការវិភាគរបស់ CESE នៃទិន្នន័យនេះក៏នឹងជួយគ្រូបង្រៀននិងនាយកសាលាផងដែរក្នុងការពិភាក្សានូវអ្វីៗដែលមានប្រសិទ្ធភាព ដើម្បីកែលម្អលទ្ធផលសិក្សារបស់សិស្ស។ ទង្វើនេះជួយដល់ការយកចិត្តទុកដាក់ជាបន្តទៀតរបស់ក្រសួងលើការបង្ហាត់បង្រៀននិងភាពដឹកនាំដែលមានគុណភាព។ ទិន្នន័យនឹងត្រូវរក្សាទុកសម្រាប់ការវិភាគនៅអនាគត ដើម្បីជួយយើងឱ្យយល់ដឹងកាន់តែប្រសើរនូវលក្ខណៈនៃការចូលរួមពាក់ព័ន្ធនិងសុខុមាលភាពរបស់សិស្សក្នុងមួយរយៈកាល។

10. តើការស្រង់មតិដៃគូក្នុងការសិក្សានឹងប្រព្រឹត្តទៅនៅពេលណា?

ការស្រង់មតិនឹងប្រព្រឹត្តទៅនៅតាមសាលារៀនចូលរួមទាំងអស់ នៅចន្លោះពាក់កណ្តាលត្រីមាសទី 3 និងពីរដំបូងនៃត្រីមាសទី 4 ជាទូទៅ ចាប់ពីសប្តាហ៍ទី 6 នៃត្រីមាសទី 3 រហូតដល់សប្តាហ៍ទី 2 នៃត្រីមាសទី 4។

តើ CESE គឺជាអ្វី?

មជ្ឈមណ្ឌលសម្រាប់ស្ថិតិនិងការវាយតម្លៃអប់រំ (CESE) ជាផ្នែកនៃក្រសួងអប់រំ។ CESE ត្រូវបានបង្កើតឡើងដើម្បីកែលម្អប្រសិទ្ធភាព ប្រសិទ្ធផល និងការទទួលខុសត្រូវនៃការអប់រំនៅក្នុងរដ្ឋ New South Wales។ CESE នឹងរកមើលឱ្យដឹងហើយចែកចាយនូវអ្វីៗដែលមានប្រសិទ្ធភាព ដោយបង្កើតឱកាសថ្មីៗដើម្បីកែលម្អការបង្ហាត់បង្រៀននិងការសិក្សានៅក្នុងគ្រប់ផ្នែកទាំងអស់នៃការអប់រំ។ ព័ត៌មានបន្ថែមអំពី CESE មាននៅឯ៖ www.cese.nsw.gov.au

តើ The Learning Bar គឺជាអ្វី?

The Learning Bar គឺជាក្រុមហ៊ុនអប់រំកាណាដាមួយដែលមានឯកទេសខាងការស្រង់មតិសាលារៀនសម្រាប់សិស្សបឋមសិក្សានិងមធ្យមសិក្សា។ ការស្រង់មតិរបស់ក្រុមហ៊ុននេះ Tell Them From Me គឺជាការស្រង់មតិសាលារៀនថ្នាក់ជាតិដ៏ធំបង្អស់នៅក្នុងប្រទេសកាណាដា ដែលប្រើនៅក្នុងខេត្តប្រាំបួនក្នុងចំណោមខេត្តទាំងដប់របស់ប្រទេសកាណាដា។ សាលារៀនជាង 6,300 និងសិស្ស 5 លាន 4 លាននាក់ បានចូលរួមក្នុងការស្រង់មតិនេះ។ សាលារៀនអូស្ត្រាលីបានកំពុងចូលរួមក្នុងការស្រង់មតិ Tell Them From Me ចាប់តាំងពីឆ្នាំ 2012។ The Learning Bar ត្រូវបានដឹកនាំដោយ Dr J Douglas Willms។ Dr Willms គឺជាប្រធានបណ្ឌិតសភាអន្តរជាតិនៃការអប់រំ, សមាជិកនៃបណ្ឌិតសភាជាតិសហរដ្ឋអាមេរិកនៃការអប់រំ និងជាសមាជិកនៃរាជសង្គមកាណាដា។ កាលពីពេលថ្មីៗនេះ លោកកាន់តំណែងជាប្រធានស្រាវជ្រាវកាណាដាថ្នាក់ទី 1 នៅក្នុងផ្នែកអក្ខរកម្មនិងការអភិវឌ្ឍន៍សុខុមាលភាពរយៈពេល 14ឆ្នាំ។ Dr Willms បានដើរតួនាទីនាំមុខនៅក្នុងការបង្កើតសំណួរសម្រាប់កម្មវិធីវេតស្តាវាយតម្លៃសិស្សអន្តរជាតិ (Programme for International Student Assessment – PISA) របស់ OECD។ ព័ត៌មានបន្ថែមអំពី The Learning Bar មាននៅឯ៖ www.thelearningbar.com

បើលោកអ្នកមានសំណួរណាមួយអំពីការស្រង់មតិមាតាបិតា សូមទាក់ទង CESE តាមរយៈអ៊ីមែល៖ TTFM@det.nsw.edu.au ឬតាមទូរស័ព្ទ៖ 1300 131 499